
PROTOKÓŁ Nr XLVIII/2021
z sesji Rady Miejskiej w Przasnyszu 
odbytej w dniu 8 listopada 2021 r. 

pod przewodnictwem 
Przewodniczącego Rady Miejskiej – 

pana mgr inż. Wojciecha Długokęckiego

Obecni według załączonych list obecności.

Sesję rozpoczęto o godz. 1535.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Otworzył XLVIII sesję Rady Miejskiej w Przasnyszu i powitał wszystkich przybyłych. 

Poinformował, że na stan 14 Radnych zgodnie z listą obecności, 11 Radnych jest obecnych, 
dlatego stwierdził prawomocność obrad.
Kontynuując przedstawił następujący proponowany porządek sesji:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy przez Gminę Mia-

sto Przasnysz w Projekcie pn.: „Budowa linii kolejowej Zegrze – Przasnysz”, jako re-
alizacja szlaku „Kolei Północnego Mazowsza” w ramach programu Uzupełnienia Lo-
kalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2028 roku.

4. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie nieruchomości w formie
darowizny.

5. Przyjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/82/2019 Rady Miejskiej w
Przasnyszu z dnia 18 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia przez Gminę Miasto Prza-
snysz Samorządowej Karty Praw Rodzin.

6. Interpelacje i zapytania.
7. Wolne wnioski.
8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie obrad.

Zwracając się do państwa Radnych, zapytał o uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Rada Miejska w liczbie 11 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższy porządek obrad.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/110

Punkt 3. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 wyrażenia zgody na zawarcie umowy przez Gminę Miasto Przasnysz w Projekcie pn.:
„Budowa linii kolejowej Zegrze – Przasnysz”, jako realizacja szlaku „Kolei Północne-
go Mazowsza” w ramach programu Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej Infrastruktu-
ry Kolejowej – Kolej + do 2028 roku.

https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/110


Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Zgodnie  z  ustaleniami  ze  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Stałych  Rady  Miejskiej  w
Przasnyszu  podał  krótkie  uzasadnienie  w  sprawie  potrzeby  przyjęcia  uchwały  w
przedmiotowej  sprawie  i  poprosił  o  zabranie  głosu  Burmistrza  Serocka  -  Pana  Artura
Borkowskiego  –  lidera  projektu  „Budowa linii  kolejowej  Zegrze  –  Przasnysz”  oraz  Pana
Jakuba Szymańskiego – koordynatora projektu „Budowa linii kolejowej Zegrze – Przasnysz”,
w celu szerszego omówienia powyższego tematu.

Pan Artur Borkowski   –   Burmistrz Serocka –
Udzielił szczegółowych informacji w powyższym zakresie.

W tym momencie, o godz. 1548 na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Bieńkowski – Starosta
Przasnyski.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Otworzył dyskusję na temat programu „Kolej +”.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –
Zadał  pytania  dotyczące  solidarnego  partycypowania  samorządów  w  kosztach
przedsięwzięcia,  sposobu  ubiegania  się  o  zwrot  środków  z  programu  „Polski  Ład”  oraz
gwarancji  wykonania  przedmiotowego  projektu  i  utrzymania  przedsięwzięcia  w  dalszej
przyszłości.

Pan Artur Borkowski   –   Burmistrz Serocka –
Wyjaśnił, że wszystkie samorządy są w takim samym płożeniu i ryzyka są takie same dla
wszystkich  niezależnie  czy  są  wykupy,  czy  też  ich  nie  ma.  Zadeklarował,  że  jako  lider
rozważy  negocjowanie  zapisów  w  umowie  tak,  żeby  chroniły  one  interesy  wszystkich
samorządów.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –
Wyjaśnił wątpliwości Radnych Rady Miejskiej w Przasnyszu i mieszkańców Przasnysza.

Pan Artur Borkowski   –   Burmistrz Serocka –
Odniósł się do wypowiedzi przedmówcy.

Pan Piotr Kołakowski – Radny –
Zwrócił  uwagę na sprawę wykupu działek,  a dokładniej  braku potrzeby ich wykupu oraz
zapytał na co możemy składać wniosek o zwrot środków, jeśli tych działek faktycznie nie
wykupimy.

Pan Artur Borkowski   –   Burmistrz Serocka –
Wyjaśnił, że jako lider solidarnie deklaruje kwoty, które będą obciążały WPF. Na tym etapie
ogólnie określone są nazwy zadania, czyli udział w programie, który będzie się przejawiał w
wykupie, ale też przygotowaniu dokumentacji.

Pan Arkadiusz Chmielik   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Odniósł  się  do  wypowiedzi  przedmówców  tj.  sposobu  rozliczania  i  fakturowania  zadań
wykonanych przez inny samorząd.

Pan Artur Borkowski   –   Burmistrz Serocka –



Udzielił odpowiedzi na zadane pytania.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –
Odniósł się do wypowiedzi Burmistrza Serocka

Pan Artur Borkowski   –   Burmistrz Serocka –
Udzielił  odpowiedzi  na  wątpliwości  Radnego  Sławomira  Czaplickiego  i  zadeklarował,  że
Miasto otrzyma treść ostatecznej umowy partnerstwa by mogło zapoznać się ze zmianami.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –
Odniósł się do wypowiedzi Burmistrza Serocka.

Pan Artur Borkowski   –   Burmistrz Serocka –
Udzielił odpowiedzi na wątpliwości Radnego Sławomira Czaplickiego.

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny Rady Miejskiej – 
Odniósł się do wypowiedzi Burmistrza Serocka i poruszył temat czy kolej będzie towarowa,
czy pasażerska, ile będzie torów i gdzie dokładnie będą one biegły.

Pan Jakub Szymański – koordynator projektu – 
Odpowiedział  na zapytania Radnego Jarosława Włodarczyka informując, że linia kolejowa
będzie obsługiwała ruch pasażerski z możliwością rozbudowania w przyszłości linii dla ruchu
towarowego.

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny Rady Miejskiej – 
Odniósł się do wypowiedzi Pana Jakuba Szymańskiego.

W tym momencie, o godz. 1639 salę obrad opuścił Radny Arkadiusz Chmielik.
Stan Rady: 10 Radnych

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –
Odniósł się do wypowiedzi koordynatora projektu.

Pan Jakub Szymański – koordynator projektu – 
Odpowiedział na pytanie Radnego Sławomira Czaplickiego.

W tym momencie, o godz. 1640 na salę obrad wrócił Radny Arkadiusz Chmielik.
Stan Rady: 11 Radnych

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –
Wyraził obawę z powodu braku bocznicy kolejowej na terenie strefy gospodarczej dla ruchu
towarowego.

Pan Krzysztof Bieńkowski – Starosta Przasnyski –
Wyraził swoje zdanie w przedmiotowej sprawie i zaapelował o przyjęcie projektu uchwały w
sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy przez Gminę Miasto Przasnysz w Projekcie
pn.: „Budowa linii kolejowej Zegrze – Przasnysz”.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –



Wyjaśnił  wątpliwości  dotyczące  odpowiedniego  zabezpieczenia  interesów  mieszkańców  i
potencjalnych inwestorów.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Poprosił o przejście do głosowania.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji.

W imieniu Komisji  Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Radny Robert Oleksik
przedstawił pozytywną opinię w powyższej sprawie.
Przewodniczący  Bogdan  Ćwiek  przedstawił  pozytywną  opinię  Komisji Gospodarki
Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił brak stanowiska Komisji Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 wyrażenia zgody na zawarcie umowy przez Gminę Miasto Przasnysz w Projekcie pn.:
„Budowa linii kolejowej Zegrze – Przasnysz”, jako realizacja szlaku „Kolei Północne-
go Mazowsza” w ramach programu Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej Infrastruktu-
ry Kolejowej – Kolej + do 2028 roku.

Rada Miejska w liczbie 11 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/110

Numer podjętej Uchwały: XLVIII/342/2021

Pan Artur Borkowski   –   Burmistrz Serocka –
Podziękował za decyzję i merytoryczną dyskusję Radnych Rady Miejskiej w Przasnyszu i
zapewnił, że zależy mu by interesy każdej ze stron i lokalnej wspólnoty były zabezpieczone.
Życzył wszystkiego najlepszego dla Miasta Przasnysz i podziękował za udział w sesji. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – pożegnał Burmistrza Serocka
-  Pana  Artura  Borkowskiego  –  lidera  projektu  oraz  Pana  Jakuba  Szymańskiego  –
koordynatora projektu. 

W  tym  momencie,  o  godz.  1653 salę  obrad  opuścili  Pan  Artur  Borkowski  i  Pan  Jakub
Szymański oraz Radny Sławomir Czaplicki o godz. 1654.

Stan Rady: 10 Radnych
Punkt 4. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 wyrażenia zgody na przyjęcie nieruchomości w formie darowizny.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Podał uzasadnienie do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie.

https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/110


Brak  uwag  do  projektu  uchwały.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  o  stanowiska
poszczególnych Komisji.

W imieniu Komisji  Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Radny Robert Oleksik
przedstawił brak stanowiska w powyższej sprawie.
Przewodniczący  Piotr  Kołakowski  przedstawił  pozytywną  opinię  Komisji  Rozwoju
Produkcji, Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.
Przewodniczący  Bogdan  Ćwiek  przedstawił  pozytywną  opinię  Komisji Gospodarki
Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 wyrażenia zgody na przyjęcie nieruchomości w formie darowizny.

W  tym  momencie,  o  godz.  1656 po  oddaniu  głosu  salę  obrad  opuścili  Radny  Arkadiusz
Chmielik i chwilę później Radny Piotr Kołakowski o godz. 1656.
Stan Rady: 8 Radnych

Rada Miejska w liczbie 10 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/110

Numer podjętej Uchwały: XLVIII/343/2021

Punkt 5. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 uchylenia Uchwały Nr XII/82/2019 Rady Miejskiej w Przasnyszu z dnia 18 czerwca
2019 r. w sprawie przyjęcia przez Gminę Miasto Przasnysz Samorządowej Karty Praw
Rodzin (dalej SKPR).

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Podał uzasadnienie do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. W jego opinii SKPR nie
jest dla Miasta Przasnysz  wartością dodaną.

W tym momencie,  o  godz.  1657 na  salę  obrad wrócili  Radny Arkadiusz  Chmielik,  chwilę
później Radny Sławomir Czaplicki i Radny Piotr Kołakowski.
Stan Rady: 11 Radnych

Pan Łukasz Machałowski   –   Zastępca Burmistrza –
Wskazał,  że  inicjatywa  uchwałodawcza  jest  uzasadniona  i  nie  ma  na  celu  sprzeciwu
wnioskodawców wobec Rodziny, natomiast uchwała z dnia 18 czerwca 2019 r. w sprawie
przyjęcia SKPR stanowi realne zagrożenie w procesie aplikowania przez Miasto Przasnysz o
środki krajowe, a także pozostaje w spornej linii z prawem Unii Europejskiej.

https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/110


Pan Jarosław Włodarczyk – Radny Rady Miejskiej –
Wyraził swoje zdanie i oznajmił, że SKPR należy pozostawić dla bezpieczeństwa rodziców i
ich dzieci w kontekście edukacji szkolnej.

W tym momencie, o godz. 1713 salę obrad opuścił Radny Bogdan Dymczyk.
Stan Rady: 10 Radnych

Pan Łukasz Machałowski   –   Zastępca Burmistrza –
Odniósł się do wypowiedzi Radnego Jarosława Włodarczyka. 

W tym momencie, o godz. 1716 na salę obrad wrócił Radny Bogdan Dymczyk.
Stan Rady: 11 Radnych

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny Rady Miejskiej –
Przedstawił swoje zdanie do wypowiedzi Zastępcy Burmistrza.

Pan Bogdan Ćwiek – Radny Rady Miejskiej –
Wyraził  swoje  zdanie  dotyczące  podważania  praw Rodziny  odnosząc  się  do  wypowiedzi
Zastępcy Burmistrza.

Pan Łukasz Machałowski   –   Zastępca Burmistrza –
Odniósł się wypowiedzi Radnego Bogdana Ćwieka wskazując, że inicjatorzy mieli na celu
zabezpieczenie interesów praw Rodzin na gruncie konstytucyjnym. 

Pan Bogdan Ćwiek – Radny Rady Miejskiej –
Wyjaśnił,  że  chodzi  o  wizerunek  w  przyszłoci,  którym  chcemy  żyć  jako  ludzie  godnie,
natomiast  niekoniecznie  to co proponuje strona,  która całkowicie  wychodzi  z  naturalnych
postaw, zachowań człowieka.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –
Odniósł  się  do  wypowiedzi  Radnego Bogdana Ćwieka.  Wskazał,  że  każdy ma prawo do
swoich  poglądów  i  nikt  tego  nie  neguje.  Radni  powinni  zajmować  dbaniem  o  interesy
mieszkańców poprzez zapewnienie mieszkańcom bezpieczeństwa, edukacji, rozwoju kultury,
czy też o inwestycje np. drogowe. 

W tym momencie, o godz. 1734 salę obrad opuścił Radny Jan Ćwiek.
Stan Rady: 10 Radnych

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny Rady Miejskiej –
Wyraził swoje zdanie na temat kompetencji i decyzyjności rodziców o kierunkach kształcenia
ich dzieci. 

W tym momencie, o godz. 1737 na salę obrad wrócił Radny Jan Ćwiek.
Stan Rady: 11 Radnych

Pan Bogdan Ćwiek – Radny Rady Miejskiej –
Odniósł  się  do wypowiedzi  Radnego Sławomira Czaplickiego.  Wyjaśnił,  że  chodzi  mu o
dobro edukacji dzieci oraz ich wartości.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –



Odniósł się do wypowiedzi przedmówców oznajmiając, że Przasnyszanie są mądrymi ludźmi
i nie trzeba nimi sterować sztucznymi dokumentami.

Pan Jarosław Włodarczyk – Radny Rady Miejskiej –
Odniósł  się  do  wypowiedzi  Radnego  Sławomira  Czaplickiego,  wyraził  troskę  o
nieodpowiednim  sposobie  edukacji  dzieci  odnośnie  sfer  seksualnych.  Kształtowanie
świadomości dzieci należy do rodziców.

Pan Krzysztof Bieńkowski – Starosta Przasnyski –
Wyraził swoje zdanie w przedmiotowej sprawie i zaapelował o nie podejmowanie uchwały w
sprawie  uchylenie  Uchwały  w  sprawie  przyjęcia  przez  Gminę  Miasto  Przasnysz
Samorządowej Karty Praw Rodzin.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –
Odniósł się do wypowiedzi Starosty Przasnyskiego, zwracając uwagę na pobieranie opłaty od
uczniów ZSP w Przasnyszu za korzystanie z łyżew na lekcjach wychowania fizycznego na
przasnyskim lodowisku.

Pan Krzysztof Bieńkowski – Starosta Przasnyski –
Wyjaśnił,  że uczniowie wyjeżdżający na wycieczki edukacyjne i w swoim zakresie muszą
wyposażyć  się  w  odpowiednie  buty  czy  odzież,  jeśli  chcą  wziąć  udział  w  wyjeździe.
Zaproponował, żeby Radny Sławomir Czaplicki sfinansował uczniom wyjazdy czy też buty.

Pan Robert Oleksik – Radny Rady Miejskiej –
Zapytał czy jeśli będzie jazda konna to szkoła musi konia kupić i dać uczniowi? 

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Poprosił o udzielenie głosu przybyłym gościom.

Pan  Wojciech  Długokęcki  – Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  udzielił  głosu  przybyłym
gościom.

Pan Rafał Dorasiński   –     Radca Prawny, Członek Zarządu Fundacji „ORDO IURIS” – 
Oświadczył, że SKPR ma na celu wyrażenie poparcia dla wartości zawartych w Konstytucji.
Odniósł się do uzasadnienia inicjatywy uchwałodawczej. Oświadczył, że SKPR nie zagraża
uzyskania środków z funduszy norweskich i w pełni zasługuje na otrzymanie tych środków.
Na  zakończenie  zaapelował  o  pozostawienie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  przez  Gminę
Miasto Przasnysz Samorządowej Karty Praw Rodzin.

W tym momencie, o godz. 1810 salę obrad opuścili Radny Bogdan Dymczyk i chwilę później
Radny Sławomir Czaplicki.
Stan Rady: 9 Radnych.

O godz.  1816 na  salę  obrad wrócili  Radny  Bogdan  Dymczyk,  następnie  Radny  Sławomir
Czaplicki.
Stan Rady: 11 Radnych.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –
Zgłosił uwagę dotyczącą usterki technicznej połączenia transmisji obrad Sesji Rady Miejskiej.



Mieszkanka I – gość – 
Wyraziła swoje obawy w kwestii zniesienia Samorządowej Karty Praw Rodzin w Przasnyszu
i zaapelowała o jej pozostawienie.

Mieszkanka II – gość – 
Podtrzymała wypowiedź przedmówczyni w przedmiotowej sprawie i zaapelowała w imieniu
mieszkańców o pozostawienie uchwalonej Samorządowej Karty Praw Rodzin.

Pan Łukasz Machałowski   –   Zastępca Burmistrza –
Zgłosił uwagi do wypowiedzi Pana Rafała Dorasińskiego.

Pan Rafał Dorasiński   –     Radca Prawny, Członek Zarządu Fundacji „ORDO IURIS” – 
Odniósł się do wypowiedzi Zastępcy Burmistrza.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Odniósł  się  do  wypowiedzi  Radcy  Prawnego  Rafała  Dorasińskiego.  Następnie  poprosił
Radnych  o  zastanowienie  się  przed  głosowaniem,  czy  potrzebna  jest  Miastu  Przasnysz
Samorządowa Karta Praw Rodzin.

Pan Rafał Dorasiński   –     Radca Prawny, Członek Zarządu Fundacji „ORDO IURIS” – 
Podkreślił, że dyskusja nie ma charakteru światopoglądowego, a SKPR opiera się na aktach
normatywnych, nie na światopoglądach czy subiektywnych odczuciach. Oficjalne stanowisko
MSZ Norwegii jest takie, że SKPR nie jest problemem w otrzymaniu funduszy.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  zamknął  dyskusję  i  poprosił  o  stanowiska  poszczególnych
Komisji.

W imieniu Komisji  Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Radny Robert Oleksik
przedstawił brak stanowiska w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił brak stanowiska Komisji Rozwoju Produkcji,
Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.
Przewodniczący  Bogdan  Ćwiek  przedstawił  brak  stanowiska  Komisji Gospodarki
Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.

O godz. 1838 Radny Robert Oleksik poprosił Przewodniczącego Rady Miejskiej o przerwę.

18  39   – przerwa  

18  45   –   po przerwie wznowiono obrady  

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 uchylenia Uchwały Nr XII/82/2019 Rady Miejskiej w Przasnyszu z dnia 18 czerwca
2019 r. w sprawie przyjęcia przez Gminę Miasto Przasnysz Samorządowej Karty Praw
Rodzin.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o oddanie głosów przez Radnych.



Radni w wyniku głosowania: 5 głosów za, 4 głosy przeciw, 2 głosy wstrzymujące, uchwała
została przyjęta większością głosów.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/110

Numer podjętej Uchwały: XLVIII/344/2021

Punkt 6.

Interpelacje i zapytania – brak

Punkt 7.

Wolne wnioski – brak.
Punkt 8.

Pan Sławomir Czaplicki – Radny Rady Miejskiej –
Poprosił  o  odczytanie  pism  w  sprawie  sprzeciwu  wobec  nie  zabezpieczenia  przez  Radę
Miejską środków na przebudowę MDK w Przasnyszu.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał  treść Uchwały nr  1/2021 Rady Seniorów w Przasnyszu z  dnia 25.10.2021 r.  w
sprawie wyrażenia stanowiska w sprawie remontu MDK w Przasnyszu wraz z wnioskiem o
podjęcie inicjatywy uchwałodawczej w przedmiocie zabezpieczenia środków finansowych na
ten cel w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Przasnysz na lata 2021 – 2032.

Następnie poinformował w imieniu mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej Akacjowa 4 o
problemie odbioru odpadów komunalnych biodegradowalnych.

Punkt 9.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Wobec wyczerpania porządku obrad, zamknął XLVIII sesję Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 18.54 zamknął
obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej

Magdalena Jasińska       /-/  Wojciech Długokęcki

https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/110
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